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Abstract

In the interpretation of Quran, Taher Ben Ashur has used different tools to read
the holy text and to guide its indication, especially in the chapter of conflicts and
preferences, that we found " Tahrir Wa Tanwir " the book which was a practical
application of what the fundamentalists (Usulis) have theorized on this subject.

Taher Ben Ashur concerned to statement his opinion and position on all of the
opposite or conflict points which the explanators differed in the interpretation of its
meaning.

Therefore, we aim in this research to identify the criteria, which Taher Ben
Ashur practiced in these preferences. Using a semantic balance, which weighs the force
of meaning, this balance that was created and established its criteria by fundamentalists
(Ossulis).

Résumé

Dans l'interprétation du Coran, Taher Ben Achour a utilis€ différents outils pour
lire le texte sacré et pour guider son indication, notamment dans le chapitre des conflits
et des préférences, que nous avons trouvé "Tahrir Wa Tanwir" le livre qui était une
application pratique de ce que les fondamentalistes (Usulis) ont théorisé sur ce sujet.

Taher Ben Ashur s'est soucié d'exprimer son opinion et sa position sur tous les
points opposés ou conflictuels dont les explicateurs ont différé dont les interprétations
divergeaient sur sa signification.

Par conséquent, nous visons dans cette recherche a identifier les critéres que
Taher Ben Achour a optés dans ces préférences en utilisant une balance sémantique,
qui pése la force du sens, cette balance qui a été créée et établie ses critéres par les
fondamentalistes (Ossulis).



